






B A N N E D T O Y S

August 2009

<p><i>Name of Toy</i> : MY BAND- KID MUSICAL FUN</p> <p><i>Item No</i> : 3900B</p> <p><i>Batch No.</i> : ---</p> <p><i>Manufacturer</i> : ---</p> <p><i>Country of Origin</i> : CHINA</p> <p><i>Report No.</i> : TR-7580</p> <p><i>Report Date</i> : 01/07/2009</p> <p><i>Hazard</i> :</p> <p>• فشل اللعبة عند إخضاعها لفحص الأجزاء/ الحواف الحادة التي يمكن أن تترتب عليها مخاطر محتملة كالجروح التي تنتج عن قطع أو تمزق أعضاء الطفل، بحسب المعيار العالمي المعمد: (clause 4.8 - EN-71 Part 1:1998)</p> <p>• عدم وجود التحذيرات والتعليمات وإرشادات الاستخدام باللغة العربية. حسب المعيار العالمي المعمد (clause 7.1 – EN-71 Part 1:2001)</p> <p>• The toy has accessible components which are deemed to be sharp points\ sharp edges and may present an unreasonable risk of injury like punctures of the skin, etc. (clause 4.8 – EN-71 Part 1:2001)</p> <p>There is no Arabic warning and precaution. (clause 7.1 – EN-71 Part 1:2001)</p>	<p>اسم اللعبة:</p> <p>رقم العينة:</p> <p>رقم التشغيل:</p> <p>الجهة المصنعة:</p> <p>بلد المنشأ:</p> <p>رقم التقرير:</p> <p>تاريخ التقرير:</p> <p>المخاطر:</p>  <p>25/06/2009</p>
<p><i>Name of Toy</i> : Baby Toys</p> <p><i>Item No</i> : ---</p> <p><i>Batch No.</i> : ---</p> <p><i>Manufacturer</i> : ---</p> <p><i>Country of Origin</i> : CHINA</p> <p><i>Report No.</i> : TR-7576</p> <p><i>Report Date</i> : 01/07/2009</p> <p><i>Hazard</i> :</p> <p>• الأصوات الصادرة عن اللعبة أو مكوناتها عند دورة مفردة واحدة ($L_{pA} 1s$) تتجاوز حد 85 ديسيبل المسموح به في المعايير القياسية (clause 4.20 – EN-71 Part 1:2001)</p> <p>• عدم وجود التحذيرات والتعليمات وإرشادات الاستخدام باللغة العربية. حسب المعيار العالمي المعمد (clause 7.1 – EN-71 Part 1:2001)</p> <p>• The A-weighted emission sound pressure level, $L_{pA}, 1s$, produced by the toy or its components exceeds the limit of 85 dB when measured in a free field as specified by the standard. (clause 4.20 – EN-71 Part 1:2001)</p> <p>There is no Arabic warning, precaution and instruction for use. (clause 7.1 – EN-71 Part 1:2001)</p>	<p>اسم اللعبة:</p> <p>رقم العينة:</p> <p>رقم التشغيل:</p> <p>الجهة المصنعة:</p> <p>بلد المنشأ:</p> <p>رقم التقرير:</p> <p>تاريخ التقرير:</p> <p>المخاطر:</p>  <p>25/06/2009</p>
<p><i>Name of Toy</i> : Sport Toys</p> <p><i>Item No</i> : ---</p> <p><i>Batch No.</i> : --</p> <p><i>Manufacturer</i> : --</p> <p><i>Country of Origin</i> : CHINA</p> <p><i>Report No.</i> : TR-7581</p> <p><i>Report Date</i> : 01/07/2009</p> <p><i>Hazard</i> :</p> <p>• توجد فتحة في الخياطة اليدوية ، مما يسمح بظهور مادة الحشو الداخلية وأصبح من السهل الوصول إليها، مما قد يسبب مخاطر الاختناق نتيجة استنشاق أو ابتلاع مكوناتها: (clause 5.2 – EN-71 Part 1:2001)</p> <p>• عدم وجود التحذيرات والتعليمات وإرشادات الاستخدام باللغة العربية. حسب المعيار العالمي المعمد (clause 7.1 – EN-71 Part 1:2001)</p> <p>• An opening in the seams of the soft toy was found allowing the filling materials to be easily accessible. There are possible risk of suffocation or asphyxiation and ingestion due to small parts being inhaled or swallowed. (clause 5.2 – EN-71 Part 1:2001)</p> <p>There is no Arabic warning, precaution and instruction for use. (clause 7.1 – EN-71 Part 1:2001)</p>	<p>اسم اللعبة:</p> <p>رقم العينة:</p> <p>رقم التشغيل:</p> <p>الجهة المصنعة:</p> <p>بلد المنشأ:</p> <p>رقم التقرير:</p> <p>تاريخ التقرير:</p> <p>المخاطر:</p>  <p>25/06/2009</p>

<p><i>Name of Toy</i> : Bips Candy Fun (DORA)</p> <p><i>Item No</i> : ---</p> <p><i>Batch No.</i> : ---</p> <p><i>Manufacturer</i> : ---</p> <p><i>Country of Origin</i> : China</p> <p><i>Report No.</i> : TR-07666</p> <p><i>Report Date</i> : 15/07/2009</p> <p><i>Hazard</i> :</p> <p>• فشل اللعبة عند إخضاعها لفحص الأجزاء/ الحواف الحادة التي يمكن أن تترتب عليها مخاطر محتملة كالجروح التي تنتج عن قطع أو تمزق أعضاء الطفل، بحسب المعيار العالمي المعتمد: (clause 4.8 - EN-71 Part 1:1998)</p> <p>• عدم وجود التحذيرات والتعليمات وإرشادات الاستخدام باللغة العربية. حسب المعيار العالمي المعتمد (clause 7.1 – EN-71 Part 1:2001)</p> <p>• The toy has accessible components which are deemed to be sharp points\ sharp edges and may present an unreasonable risk of injury like punctures of the skin, etc. (clause 4.8 – EN-71 Part 1:2001)</p> <p>There is no Arabic warning and precaution. (clause 7.1 – EN-71 Part 1:2001)</p>	<p>اسم اللعبة:</p> <p>رقم العينة:</p> <p>رقم التشغيل:</p> <p>الجهة المصنعة:</p> <p>بلد المنشأ:</p> <p>رقم التقرير:</p> <p>تاريخ التقرير:</p> <p>المخاطر:</p>  <p>02/07/2009</p>
<p><i>Name of Toy</i> : SSGN Soft Bear</p> <p><i>Item No</i> : ---</p> <p><i>Batch No.</i> : ---</p> <p><i>Manufacturer</i> : ---</p> <p><i>Country of Origin</i> : ---</p> <p><i>Report No.</i> : TR-07663</p> <p><i>Report Date</i> : 15/07/2009</p> <p><i>Hazard</i> :</p> <p>• توجد فتحة في الخياطة اليدوية ، مما يسمح بظهور مادة الحشو الداخلية وأصبح من السهل الوصول إليها، مما قد يسبب مخاطر الاختناق نتيجة استنشاق أو ابتلاع مكوناتها: (clause 5.2 – EN-71 Part 1:2001)</p> <p>• عدم وجود التحذيرات والتعليمات وإرشادات الاستخدام باللغة العربية. حسب المعيار العالمي المعتمد (clause 7.1 – EN-71 Part 1:2001)</p> <p>• An opening in the seams of the soft toy was found allowing the filling materials to be easily accessible. There are possible risk of suffocation or asphyxiation and ingestion due to small parts being inhaled or swallowed. (clause 5.2 – EN-71 Part 1:2001)</p> <p>There is no Arabic warning, precaution and instruction for use. (clause 7.1 – EN-71 Part 1:2001)</p>	<p>اسم اللعبة:</p> <p>رقم العينة:</p> <p>رقم التشغيل:</p> <p>الجهة المصنعة:</p> <p>بلد المنشأ:</p> <p>رقم التقرير:</p> <p>تاريخ التقرير:</p> <p>المخاطر:</p>  <p>02/07/2009</p>
<p><i>Name of Toy</i> : Fuzzy Fellas (Shark)</p> <p><i>Item No</i> : 83649</p> <p><i>Batch No.</i> : ---</p> <p><i>Manufacturer</i> : ---</p> <p><i>Country of Origin</i> : China</p> <p><i>Report No.</i> : TR-07676</p> <p><i>Report Date</i> : 21/07/2009</p> <p><i>Hazard</i> :</p> <p>• توجد فتحة في الخياطة اليدوية ، مما يسمح بظهور مادة الحشو الداخلية وأصبح من السهل الوصول إليها، مما قد يسبب مخاطر الاختناق نتيجة استنشاق أو ابتلاع مكوناتها: (clause 5.2 – EN-71 Part 1:2001)</p> <p>• An opening in the seams of the soft toy was found allowing the filling materials to be easily accessible. There are possible risk of suffocation or asphyxiation and ingestion due to small parts being inhaled or swallowed. (clause 5.2 – EN-71 Part 1:2001)</p>	<p>اسم اللعبة:</p> <p>رقم العينة:</p> <p>رقم التشغيل:</p> <p>الجهة المصنعة:</p> <p>بلد المنشأ:</p> <p>رقم التقرير:</p> <p>تاريخ التقرير:</p> <p>المخاطر:</p>  <p>09/07/2009</p>